
DĚKANÁT FAKULTY TECHNOLOGIE OCHRANY PROSTŘEDÍ 

VYSOKÉ ŠKOLY CHEMICKO-TECHNOLOGICKÉ V PRAZE 
 

 

Zápis 

z kolegia děkana dne 13. října 2015 
 

 

 

Přítomni:    doc. Kočí, doc. Blažek, doc. Pospíšil, prof. Jeníček, doc. Kubal, doc. Sýkora, Ing. 

Růžičková, Ing. Březina, Ing. Mištová, Ing. Hlinčík 

Omluveni:   doc. Ciahotný, doc. Macák 

 

 

Informace z KR  

 

rektor 

− Informace o přípravě nového zákona o vysokých školách 

− Problematika UJAK – žaloby 

− Situace ve financování vysokých škol: prostředky na rok 2016 pravděpodobně opět snížené 

 

pror. Bělohlav  

− Testování studentů „Matematika Plus“ (SCIO) – technické obory 

− Proběhla podzimní škola učitelů – středoškolská chemie 

− Na ČVUT připravují zrušení papírových indexů, omezení počtu opakovaných zkoušek 

 

pror. Hasal 

− Vznesl dotaz, zda neudělat SVK v anglickém jazyce 

− Diskuse o tom, zda můžeme učit v anglickém jazyce (v souvislosti se zákonem o VŠ a 

předpisy) 

 

pror. Kratochvíl 

− Okomentoval dříve rozeslané materiály (zásady ediční činnosti, pravidla pro autory, rámcová 

smlouva o výchově studentů doktorského studia) 

− Informoval o přípravě projektu TRIO 

− Cena Siemens: poslat z fakult návrhy kandidátů 

 

pror. Pospíšil 

− Bude vypsána výzva na excelentní výzkum; orientovaný výzkum (jeden velký projekt za 

školu) 

 

kvestorka -  Ing. Chválná 

− Připravuje se aktualizace Dotazníků zaměstnanců – bude zaslán k vyplnění 

− Národní technické muzeum projevilo zájem o staré přístroje (nahlásit na sekretariát kvestora) 
 

 

Informace z KD 
 

děkan 

 

− V úterý 20. 10. proběhne jednání vedení školy v Kralupech (o stavbách), zúčastní se děkan a 

proděkan Sýkora 

− Projekt racionalizace výuky na FTOP: prof. Bělohlav doporučuje začít řešit i v případě, že 

projekt nebude přijat 

− Dotaz na členy KD: zda nezkusit probrat na ústavech a promyslet dlouhodobější strategii – 

dát vědět děkanovi, kdo by z ústavů měl chuť se tomu věnovat (Šimáček, Ciahotný, Jeníček, 

Kubal, Blažek) 

 



 

doc. Sýkora 

 

− Aktualizace tvůrčí aktivity v SISu – 5 nejlepších výsledků (proběhne školení tajemníků na 

SIS) 

− Obdržel dodatečné materiály k „eurobakaláři„ 

− Aktualizace doktorských předmětů v SISu: projednáváno na schůzce Ing. Kubová, Mgr. 

Šimek, pracovnice děkanátů pro doktorské studium 

− Den otevřených dveří – žádost o zateplení vstupních hal (Janovský) 

− Kurz pedagogických dovedností (Holzhauser – první začíná tento pátek): navrhnout mladé 

pedagogy na příští kurz 

− Kombinované studium na některých oborech: problémy v laboratořích – blokové laboratoře, 

náhradní termíny apod. 

 

Ing. Růžičková 

 

- Děkuje za názory a náměty ke studijní brožuře, bude k dispozici na Den otevřených dveří 

(DOD) a GAUDEAMU 

- DOD – zpětná vazba k propagačním akcím školy: největší význam má právě den otevřených 

dveří; organizace přechází z pedagogického oddělení na oddělení komunikace; je potřeba 

vyhradit prostor fakultám, prezentace oborů a ne ústavů 

- Žádá o vyjádření kolegia, zda neoddělit SVK od DOD (dva termíny) – KD doporučuje 

současné uspořádání 

- Přeposílala mail ze zahraničního oddělení: žádost návštěvy z Talinu o seznámení se s ústavy 

215 a 240 – zajistí doc. Pospíšil a doc. Kočí 

- Posílala nabídku na organizaci Technical Fair společně s organizací z Moskvy (pror. Hasal) – 

fakulta nemá zájem 

- KVALAB - přístroje  

 

Ing. Mištová 

 

− AS schválil změny ve Statutu fakulty 

− Doplňující volby do studentské části senátu – shromažďují se kandidáti, volby pravděpodobně 

26. – 30. 10. (elektronicky), nabádat studenty, aby se zúčastnili 

− Facebook fakulty: hledat pod celým názvem fakulty, ne pod stránkou FTOP 

 
 

doc. Blažek 

 

− Habilitace RNDr. Sajdla: vedoucí ústavu zaurguje odevzdání opravené práce, pokud se 

habilitace neuskuteční do konce roku 2015, nebude již možnost se začátkem roku 2016 

habilitovat – končí akreditace 
− Oborové granty DSP do konce roku – řešitelé grantů požádají o navýšení rozpočtů o stipendia 

pro nové studenty 
− Změna pravidel IGA: trvání projektů minimálně 1 rok, problém u 4. ročníku; navrhuje u 

posledních ročníků prezenčního studia prodloužení řešení projektu i na poslední čtyři měsíce 

roku, kdy bude student již na kombinovaném studiu, stipendium si bude plánovat pouze na 8 

měsíců – KD souhlasí s navrženým řešením  
 

 
 

Různé  
 

− Ústav 240: doc. Kubal vznesl dotaz na zadání diplomových prací z oboru Forenzní analýzy – 

studenti si mohou vybrat práci na kterémkoliv ústavu 



− Ing. Vítková: kolegiem děkana schválené návrhy obou nových oborových rad, budou zaslány 

členům VR jako materiál na pondělní zasedání; pokud někdo bude chtít přijímat nové 

pracovníky do konce roku, měli by se tito objednat včas na lékařskou prohlídku k MUDr. 

Sacherové (nyní objednává již na konec listopadu), bez lékařské prohlídky nebudou moci býti 

přijati (týká se i stávajících doktorandů) 
 

 

Úkoly 
 

− poslat z fakulty návrhy kandidátů na Cenu Siemens na oddělení pro VaV  

− aktualizovat tvůrčí aktivity v SISu – 5 nejlepších výsledků 

− děkanát rozešle členům VR návrhy složení nových oborových rad 

− ústavy navrhnou mladé pedagogy na příští Kurz pedagogických dovedností  

− doc. Macák zaurguje odevzdání opravené habilitace RNDr. Sajdla 

 

 

 

 

Příští kolegium děkana bude 3. 11. od 14.00 hod na děkanátu. 

 

 

Zapsala: Ing. J. Vítková 


